
Andelsboligforeningen Naverparken 
 

Bestyrelsesmøde d.17/3-2010 
 

Tidspunkt: Kl.19.00 
Sted: hos Lars 
Afbud: Mogens 
Referent: Jette 
 
Punkter ifølge dagsorden. 
 
Pkt.1:  Godkendelse af sidste referat – godkendt. 
 
Pkt.2:  Siden sidst: 
           Der er flere der igen har haft problemer med varmeanlægget, Torben har haft kontakt 
til Ole K – VVS og vil indhente et tilbud om ham som kontakt ang. varme – evt. med et 
årligt eftersyn af alle anlæg.Vi vil lægge en fremgangsmåde på hjemmesiden, med 
opfordring igen om at man henvender sig til bestyrelsen først inden man kontakter 
reperatør.. 
 
            Ang. gartner Kim Schack – aftalen er pr.d.d. At han beplanter og ordner skrænt ved 
9.a. - han kontakter Anni om tidspunkt. 
 
           Freddy har haft kontakt til en anden revisor om et tilbud – vi ta´r stilling efter 
generalforsamlingen om et evt. skifte til Dansk revision A/S. 
 
         Oplysninger om valg til bestyrelsen kommer til at stå i indkaldelsen som udsendes 
snarest.Generalforsamlingen er den 21.april kl.16.00  i medborgerhuset. Den nye bestyrelse 
må efter generalforsamlingen beslutte om vi fortsat skal benytte medborgerhuset, som er 
gratis til kommende møder, eller man i stedet vil vælge Rosengårdscentret. 
 
         Vi har været yderst tilfredse med aftalen om snerydning,vinteren i år har jo været 
streng og lang, Det er tvivlsomt om man kan finde en billigere løsning der er ligeså effektiv. 
 
        Vi har fået tilsagn om en bolig der skal sættes til salg, dette vil blive efter den ordinære 
generalforsamling. Vi håber at der til den tid ligger den nye ejendomsvurdering 
 
          
 
         Evt.   der er enkelte der har haft besøg af mus. 
 
Pkt.3: Kommende møder: 
 
 
Onsdag den 14.04.2010 hos Freddy 
Onsdag den 21.04 2010 Generalforsamling. 
 


